

Asgari Ücrete Devlet Desteęi Şartları Belli Oldu

2016 Yılı Asgari Ücrete Devlet Desteęi Şartları Belli Oldu - 15.01.2016

Bazı Kanunlarda Deęişiklik Yapan Kanun Tasarısı, TBMM Genel Kurulu'nda kabul edilerek yasalaştı.

Kanun, asgari ücretin bin 300 liraya çıkartılması nedeniyle artan işveren yükünü de azaltıyor.

İşte asgari ücrete devlet desteęinden faydalanma koşulları;

- 2015 Yılında aylık 2 bin 550 lira ve altı ücret alan işçi çalıştıran işverenin, her işçi için 100 liralık sigorta prim yükünü, devlet karşılayacak.
- Çalıştırdıkları sigortalılarla ilgili 2016'ya ilişkin aylık prim ve hizmet belgelerini yasal süresi içinde vermeyenler faydalanamayacak
- Sigorta primlerini yasal süresince ödemeyenler faydalanamayacak
- Çalıştırdığı kişileri sigortalı olarak bildirmeyenler faydalanamayacak
- Kuruma prim, idari para cezası ve gecikme cezası bulunan işveren bu destekten yararlanamayacak.
- Hazine katkısından yararlanmak için muvazaalı işlem tesis ettiği anlaşılan, sigortalıların prime esas kazançlarını eksik bildirdiği tespit edilen işyerlerinden Hazinece karşılanan tutar, gecikme cezası ve zammıyla birlikte geri alınacak.
- Asgari ücretin 2 katından az olmadığı linyit ve taşkömürü çıkarılan işyerlerinde yer altında çalışan sigortalılar için 85 TL'lik günlük kazanç 2 kat olarak 2015'in aynı ayına ilişkin kuruma verilen aylık prim ve hizmet belgelerinde bildirilen prim ödeme gün

sayısının yüzde 50'sini geçmemek üzere, 2016'da cari aya ilişkin verilen aylık prim ve hizmet belgelerinde bildirilen sigortalılara ilişkin toplam prim ödeme gün sayısı dikkate alınacak.

*MuhasebeDR.Com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA